

1. Record Nr.	UNINA9910463704103321
Autore	Leitner Bernhard
Titolo	Die Rettung des Wittgenstein Hauses in Wien Vor Dem Abbruch. Saving the Wittgenstein House Vienna from Demolition / / Bernhard Leitner
Pubbl/distr/stampa	Vienna : , : Ambra Verlag, , 2013
ISBN	3-99043-618-X
Descrizione fisica	1 online resource
Classificazione	LL 21267
Disciplina	192
Soggetti	ARCHITECTURE / Historic Preservation / General Electronic books.
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Nota di contenuto	Frontmatter -- Inhalt / Contents -- The Inception / Der Auftrag -- The Visit / Der Besuch -- The Article / Der Artikel -- The Subtitle / Der Untertitel -- The Letter to the Editor / Der Leserbrief -- The Office of Landmarks Preservation / Das Denkmalamt -- A Suspicious Silence / Die Gespannte Ruhe -- New York-Vienna-New York / New York-Wien-New York -- The Intervention / Die Intervention -- Rezoning / Die Umwidmung -- Epilogue / Der Nachruf -- The Call -- The Rally / Der Aufruf -- Afterword / Nachwort
Sommario/riassunto	"Did you know, Logical Positivists, that the late Ludwig Wittgenstein, the Austrian philosopher who's very in with art worldings these days, was also a one-shot architect? And that now there's is one-man movement afoot to save the single house he designed and built in Vienna? The movement is Bernhard Leitner, a young Austrian architect, over here on a stint with the city's Office of Midtown Planning and Development."The New York Times, February 22, 1970 In June 1971, the demolition of the Wittgenstein House was resolved by the City of Vienna with the authorisation of the Landmarks Preservation Office. This demolition was stopped at the last minute. It was the improbable end of a two-year rescue campaign operated from New York. Bernhard Leitner collected unique photographs as well as facsimiles of documents that illustrate the incredible odyssey that ended in the rescue of this architectural jewel. "Wusstet ihr, Logische Positivisten, dass der verstorbene Ludwig

Wittgenstein, der österreichische Philosoph, der dieser Tage in der Kunstwelt sehr en vogue ist, auch ein one-shot-Architekt war? Und dass es jetzt eine Ein-Mann-Bewegung gibt, um das einzige Haus zu retten, das er in Wien entworfen und gebaut hat? Die Bewegung ist Bernhard Leitner, ein junger österreichischer Architekt, der hier für eine Zeit im Office of Midtown Planning and Development der Stadt New York arbeitet." The New York Times , 22. Februar 1970. Im Juni 1971 war der Abbruch des Wittgenstein-Hauses von der Stadt Wien mit der Genehmigung des Denkmalamtes beschlossen. Erst in letzter Minute wurde ein Abbruch verhindert. Es war ein unwahrscheinliches Ende einer zweijährigen, von New York aus geführten Rettungskampagne. Bernhard Leitner versammelt in diesem Buch einmalige Fotografien sowie faksimilierte Dokumente die den unglaublichen Rettungs-Prozess, an dessen Ende die Erhaltung dieses Baujuwels stand, veranschaulichen.

2. Record Nr.	UNISALENTO991001464689707536
Autore	Borovskikh, Yu. V.
Titolo	U-statistics in Banach spaces / Yu. V. Borovskikh
Pubbl/distr/stampa	Utrecht, The Netherlands : VSP, 1996
ISBN	9067642002
Descrizione fisica	xii, 420 p. ; 25 cm.
Classificazione	AMS 60B12
Disciplina	519.2
Soggetti	Probability theory on linear topological spaces
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Note generali	Includes bibliography, index and bibliographical supplements and comments